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Ż zebmnia Zarządrr osiedla ''Centrum" 
w Czechowicach_Dziedzicach w dniu

4 września 2014 r. i '] 
-ł!_ Źc14

Porzadek pQ$ę!ĘęĄiaj
l' otwarcie j stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
2. omówienie Spla$y sterylizacji kotórł' zgłoszonej przez Pania. Izabelę

Łusińską z ul. Stawowej'
3. omówienię propozycje zadań do ploiekfu budżetu gminy na rok 20]5

przedstarvionych na ogólnym Zebraniu Mięszkańcórł osiedla
,,Centrum".

4' Zakończenie zebrania'

Ad. I

Posiedzenie Zarządu osiedla ,,Cęntrum'' odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 5

im. M. Kopemika przy u1. Klasztomej 21 .

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu, któIy na podstawie listv
obecności stwierdził kworum ( lista obecności w załapzeniu do protokołu ).
Powitał przybyĘch i przedstawił proponowanątematykę zebrania.

Ad.2
Zarząd osiedla ,'Centrum'' zapoznał się Ze sprawą steryIizacji kotów
przedstawioną przez mieszkankę osiedla Panią IzabeJę Łusińską z ul. Stawowej
11. Ww. mieszkaŃa zwróciła się do Zarządu osiedla .,Centrum" l sprawie o
pomoc \Ą/ załatwieniu sprarły sterylizacji bezdomnych kotów na ul' Stawowej.
Przewodniczacy Zarządu osiedla ,,Centrum'' Karol Bielas zobowia.zał się do

zgłoszenia spraw1. tlo Wydziału ochrony Środov'iska i Roinictwa Urzędu
Miejskiego rł' Czechowicach-Dziędzicach.

Ad, J
Przewodniczący Zarządu osiedla 

',Centrum'' 
Karol Bielas przedstawił pisma

doĘczące sfinansowania zadń ze środkórł' osiedla ,.Centrum'' na 2015 rok:
- pismo D1tektora Szkoły Podstawowej Nr 5 na remont i wyposażenie
pracorłni komputerorł'ej 10.000zł;
- pismo Dyrektora Gimnazium Publicznego Nr 2 na Zakup splzętu Spoftowego _

3.500 zł;
- pismo prezesa Chóru Moniuszko o dotację dla MDK z ptzeznaczeniem na

działalność wv'' chóru 2'000 zł;
- pislr-ro Czechowickiego Teatru Muzycznego Movimento o dotację dla MDK
zprzeznaczeniem na działalność vłł'' zespołu 2.500 zł;

- pismo prezesa oSP ,,Czechowice'' przy ul. Barliclriego o dofinansorł anie

Zakupu spŹętu - 1.500 złl
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- pismo Dylektola Mięjskiej Bibljoteki Publicznej o dofinansowanie zakupórł'
dla biblioteki _ 2.000 zł;
- pismo Dyrektora Przedszkola Publicznego Nr 11 o dofinansowanie budowy
parkingu _ 5.000 zł;
- pismo Dyrektora Przedsż<ola Publicznego Nr 8 o dofinansowanie utworzenie
miejsc parkingowych 3 '500 zł.
Przewodniczący Zarządu osiedla ,,Cenhum" Karo1 Bielas zaproponował
przyjęcie ww. wnioskórł', jako propozycji osiedla ,,Centrum'' na 2015 rok,
które zostaną przedstawione na ogólnym Zebraniu Mięszkanców osiędla
,'Centrum'' do przegłosowania.
Ponadto zaproponował sfinansowanie ze śr'odków dla osiedla ,'Centrum'' na

2015 v' łączrrej wysokości 76.890 zł rok następujących zadań :

- remont chodnika przy ul' Ligockiej _ 30'000 zł;
- bony świąteczrre dla chorych, Samotnych i ubogich mieszkańców Osiedla
4'000 zł:
_ dofinansowanię organizacji Dnia Dziecka w Szkole Podstawowej Nr 5 - 1.600

zł:
- dofinansowanie organizacji Dnia Dziecka w Gimnazjum Publicznym Nr 2

I.600 zł:
- działalność statutowa 800 zł.
Pozostałą kwota w wysokości 8.890 zł zaproponował pozostawięnię w rezerwie
środkóv'dla osiedla ,.Centrum'' na Zadania zgłoszone w ciągu roku'
Po dyskusji nad ww. propozy-cjami, Przewodniczący Zarządu osiedia
,,Centrum'' Karol Bielas przeprowadził głosowanie w sprawie ich przyjęcia,
które zostĄ przyjęte jednogłośnie przez Zarząd osiedia ,,Centrum''. Przyięte
propozycje zadań zostana. przedstav'ione na ogóln1łn Zebraniu MiesŻ<ańcórł
osiędla ,,Centrum'' w dnju 5 września 2014 r.

AO. 1

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący
Karol Bielas, podziękował przybyłym za udział
obrady.

Protokół : Barbara Bocheńska
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Zarządu osiedla,'Centrum''
w posiedzeniu i zamkna.ł
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